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Marko Nieminen jätti Perussuomalaisten valtuustoryhmän puolesta 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Olemme saaneet kuulla viikoittain ikävistä tapaturmista, jossa petoeläin on 
raadellut koiran, lemmikin tai hyötyeläimen lähellä asuinympäristöä. 
Susia on arviolta Suomessa 291-331 yksilöä ja kanta on tuplaantunut 
vuodesta 2010. Susikanta on lisääntynyt ja ne ovat tulleet lähelle 
ihmisasumusta eivätkä ne pelkää ihmistä. Tämä on eittämätön vaara tai 
sanotaanko riski! Samaan hengenvetoon pitää sanoa että Suomessa Susi 
on käynyt ihmisen päälle 1800 luvun lopussa siis 130 vuotta sitten. On siis 
epätodennäköistä että kyseenlaista ”vahinkoa” sattuisi mutta jokaisen pitää 
tiedostaa myös se että Susi on villieläin ja se voi olla arvaamaton tai sairas 
yksilö, jolloin riskit voivat kasvaa. 
 
Monella herää kysymys miksi Sudet tulevat asuinympäristöjen lähelle? 
Sudet, Susi voi tulla lähelle asuinaluetta koska siellä on mahdollisesti 
helppoa saalista, kuten ihmisten lemmikkejä. Monet metsästäjät eivät 
päästä enää koiraansa metsään koska koira on Sudelle helppo saalis ja 
metsästäjät pelkäävät jahtikaverinsa puolesta. Voi olla myös niin että 
peurat ja kauriit tulevat hakemaan turvaa asuinalueiden läheisyydestä, 
jolloin pedot seuraa perässä. 
 
Minusta meidän pitää varautua mahdolliseen ongelmaan etupainotteisesti 
ja aloittaa suunnittelemaan syrjäalueiden lasten koulukuljetuksia. 

    
Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 


